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Vragen van het lid Van Haga (Groep Van Haga) aan de Ministers van 
Infrastructuur en Waterstaat en van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit 
over het uitkopen van boeren in Gelderland (ingezonden 20 april 2022). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Opkopen boeren voor A15 ging tegen wens 
van provincie in: «Ik heb ze overvallen»»1? 

Vraag 2
Wat vindt u van het feit dat bij zo veel boerenverdriet smileys en knipogen 
worden gebruikt door een Minister en een gedeputeerde? 

Vraag 3
Bent u bekend met het feit dat de provincie Gelderland tegen het opkopen 
van boeren was? Zo ja, hoe duidt u dan de rol van de gedeputeerde die het 
belang van haar provincie niet gediend lijkt te hebben? 

Vraag 4
Is de overvaltactiek door ministers een veelgebruikte tactiek of zijn we een 
land van (burger)inspraak en onderbouwing van de plannen? Kunt u hier een 
toelichting op geven? 

Vraag 5
Waarom is de de suggestie van de provincie Gelderland om te komen tot een 
stikstofbank zo rücksichtslos overruled? 

Vraag 6
Hoe serieus worden boeren nog genomen, nu blijkt dat de nieuwe stikstofmi-
nister lacht om het uitkopen?

1 Omroep Gelderland, 17 april 2022 (https://www.gld.nl/nieuws/7637129/opkopen-boeren-voor-
a15-ging-tegen-wens-van-provincie-in-ik-heb-ze-overvallen)
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